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Sent: Tue 1/19/2021 11:04:16 AM

Subject: RE: vragen aan bedrijfsleven (maatregelen)?

Received: Tue 1/19/2021 11:04:16 AM

Van mijn kant nog (misschien niet direct voor het overleg VWS-bedrijfsleven, maar meer n.a.v. de standup en het pakket
maatregelen):

In een eerder verslag van interdepartementaal overleg - ik meen het DOC - stond dat Financién een fiscale/financiéle prikkel
had voorgesteld; ingreep in vergoeding woon-werk verkeer. Dat is een pittige maatregel die bij zowel werkgevers als

werknemers, en ook in de Kamer, veel weerstand zal oproepen en waarschijnlijk ook lastig ligt qua wet- en regelgeving
(fiscaliteit loopt doorgaans op kalenderjaar basis). Aan de andere kant is het een instrument dat direct kan werken. (Dringende)
Oproep aan werkgevers, zodat geen wet- en regelgeving nodig is, zou alternatief kunnen zijn. Tenzij het op voorhand een taboe

is om dit Gberhaupt serieus te noemen, natuurlijk.

Gr.

CERN)JE e minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 11:43

] (BEY < 5.1.2 le512e|

@minvws.nl>; BEES [EEL (RENEE) <BR @ minvws.nl>;

Orderwons: RE: vragen aan bedrijfsleven (maatregelen)?

Ha [ERE ede n.a.v. de standup:

- Hoe kijkt het bedrijfsleven aan tegen naleving als het gaat om zoveel mogelijk thuiswerken? (lijkt gezien drukte op de

weg niet te worden nageleefd).
- Zouden strengere controles op thuiswerken bijdragen aan betere naleving in het bedrijfsleven?
- (Hoe) kan het bedrijfsleven zelf bijdragen aan een betere naleving van de maatregelen? Wat is hiervoor nog nodig vanuit

de overheid/VWS?
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Onderwerp: RE: vragen aan bedrijfsleven (maatregelen)?

Ha, wat een goed idee. Direct al een eerste vraag:

Vanuit VWS zou ik graag willen weten wat de positie is van koepelorganisaties zoals de NVM of de KHN. Zij spelen een belangrijke
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rol in de ‘doorvertaling’ van maatregelen richting hun aangesloten leden (bijvoorbeeld in specifieke sectorale

protocollen/adviezen) en ik vraag me af 1) waar zij dan op letten, welke belangenafwegingen zij dan tegenaan lopen, hoe ze met

die belangenafweging omgaan, hoe ze dat communiceren naar hun leden, etc. en 2) hoe monitoren ze de naleving van deze

protocollen/adviezen door de bij hen aangesloten leden? En waarin zouden wij als VWS wellicht de koepelorganisaties in kunnen

helpen om ook de naleving van sectorale adviezen (bijvoorbeeld meekijken naar begrijpelijkheid/effectiviteit/gedragscheck door

wellicht zelfs RIVM) op een hoger niveau te krijgen?

Groet,

van: EE GE) SEEM minvws.n>Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 10:36

5.1.2e sie 5.1.2e |B @minvws.nl>

Onderwerp: vragen aan bedrijfsleven (maatregelen)?

Hi,

organiseert v. der voorzitterschap van Prinses Laurentien) een dialoog VWS-bedrijfsleven. Dit is

nav de CoronaMelder maar en mij is gevraagd hier ook bij aanwezig te zijn om ook voor testen, vaccinatie en

maatregelen geluiden op t te kunnen beantwoorden.

Ter voorbereiding moeten de volgende vragen worden beantwoord:

1 Wat wilt u weten van de ander? (bedrijfsleven-VWS en vice versa)
2. Wat zou u beter willen begrijpen vanuit het perspectief van de ander?

3. Welke hulpvragen heeft u voor uw organisatie of branche waar u de ander voor nodig heeft? (bedrijfsleven-VWS en vice

versa)
4. Wat zou u ‘hier’ uit willen halen (de dialoog als tussenstap en lange termijn)

Zijn er bij jullie vragen die leven t.a.v. de maatregelen aan het bedrijfsleven?

Graag jullie input, dan neem ik dat mee.

Groeten,


